
 

 

 

                     HIMMELEV SKOLE 

 

SKOLEBESTYRELSESMØDE  
tirsdag den 07. september 2020 kl. 19.00 - 21 .00 
DAGSORDEN 

Indkaldt 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Indbudt 

Forældrerepræsentanter: 
Rikke Sejer, Søren Døygaard, Mette 
Kaas, Flemming Berg,  
Line Kjærside, Niels Bjørn Warring, 
Thomas Graholy 
 
Eksterne repræsentanter:  
Marianne Agentoft og Pernille 
Thidemann Markussen 
 
Elever:  
 
Medarbejdere:  
May-Britt Klokkerholm Nielsen 
Hanna Lena Jønsson 
 
Skoleledelse: 
Birgitte Linghartz – pædagogisk 
leder  
Signe Nabe-Nielsen – skoleleder 
Christian Cremonesi-Knudsen – 
viceskoleleder 
 

Afbud 
 
 
 
 
Fraværende 
 
 
 

Søren Døygaard, Rikke Sejr, Pernille 
Thidemann Markussen 

mødele
der 

 Niels Warring Referent Christian Cremonesi-Knudsen 

Næste 
møde 

 
 30.9.2020 

  

Ca. tid  Punkt Referat        

19.00 – 
19.05 

1. 
Godkendelse af dagsordenen 

 
Ref. godkendt 



19.05 – 
19.10 

2. 

Nyt fra: 

Formanden, elevrådet, medarbejder 

rep. og skoleleder 

 

Formanden: gennemgår dagsorden 
 
Elevrådet: ikke tilstede 
 
Skoleleder: første smittetilfælde på skolen pige i 3. 
klasse. Skolen følger sundhedsstyrelsens 
anbefalinger, seneste anbefalinger er fra 25.8.  
 
Da vi ikke kunne garantere at eleverne har 
efterlevet kravet om minimum en meters afstand, 
betragtes klassen som nære kontakter og derfor 
hjemsendt.  
Efter at have været i kontakt med styrelsen for 
Patientsikkerhed, så er skolen blevet rådgivet til at 
få eleverne tilbage i klassen, da pigen har været 
hjemme i isolation inden hun blev testet for Covid-
19 
 
Instagram: Himmelev Skole er kommet på 
Instagram, kontoen administreres af en lærer og 
viceskoleleder. Målet med kontoen er at vise 
hverdagen på Himmelev Skole gennem billeder, og 
fortælle den gode historie om skolen. 
 
Medarbejdere: ift. COVID-19 er medarbejderne 
uforstående ift. forvaltningens beslutning om at 
fjerne håndvaskene inden skoleårets start.  
 
Klasselærerne informerer forældrene ang. brug af 
nabotilsyn til forældremøderne. Ligeledes 
orienterer forældrene om skolens 
kommunikationsstrategi og der laves en 
forventningsafstemning skole/hjem ift. 
ugeplaner/nyhedsbreve m.m. 
 
Øget brug af gårdvagter til de ekstraoprettede 
udeområder ifm. med håndtering af COVID-19 er 
noget som fylder rigtig meget hos medarbejderne. 
  
 

19.10 – 
19.45 
 
 

3. 
Drøftelsespunkt 
Talentklasserne på skolen 

Talentkoordinator fortæller om processen omkring 
optagelse til T-klasserne, elevernes hverdag på 
skolen herunder morgentræning.  
 



Historikken, målsætningen og 
hverdagen med besøg af 
talentkoordinator Bjørn Quist. 
 

Generel drøftelse blandt 
forældrerepræsentanterne om ungdomsmiljøet 
omkring T-klasserne bl.a. ift. seriøsitet, kost, 
alkoholpolitik m.m. Herunder balancen mellem at 
være en talentklasse og en del af folkeskolen. 
Talentklasse koordinator fortalte, at ifm. med 1-2 
modellen afholdes en elevsamtale, som handler om 
prioritering af energi og engagement ligeligt mellem 
skole og idræt. 
 
 
Eleverne er glade for at gå i en T-klasse og trives 
rigtigt godt med at være en del af et talentmiljø 
hvor alle har et skarpt fokus på sport. Skolens 
målsætning er at give eleverne værktøjer til at 
kunne balancere mellem deres sport, skolelivet og 
fritidslivet.  
 
 

19.45 – 
20.15 

4.  
Drøftelsespunkt 
Arbejdet med bevægelse i 
undervisningen på skolen 
Det var et af de prioriterede 
punkter fra sidste møde og tages op 
i forlængelse af talentklassepunktet 
for en bredere diskussion af 
arbejdet med bevægelse. 
Synspunkter og erfaringer fra 
skolen og fra bestyrelsen. 
 

Gennemsnit 45 minutters bevægelse i løbet af 
skoledagen udsprang af folkeskolereformen bl.a. 
som led i at formindske den negative social arv.  
 
Bevægelse i undervisning handler om at 
understøtte den faglige undervisning gennem 
bevægelse, lege, og brain breaks for at skabe 
læring, variation og motivation hos eleverne.   
 
”Alle former for bevægelse i undervisningen skal 
have et pædagogisk formål” 
 
Det er relevant at overveje om bestyrelsen kan få 
en tilbagemelding hvordan skolen lever op til 
folkeskolereformens målsætning om bevægelse i 
undervisningen.  
 
Bevægelse kræver forberedelse, og bevægelse er 
rigtige mange ting, blandt andet trivsel. Ikke kun 
bevægelsesaktiviteter bundet op på faglige mål. 
 
Skolebestyrelsen vil genbesøge princippet omkring 
organisering af skoledagen, med henblik på at 
revidere punktet omkring bevægelse i 
undervisningen. 



20.15 – 
20. 30 

4. 
Beslutning 
Bestyrelsens årsberetning 
Godkendelse af oplæg til 
årsberetning. 
Bilag eftersendes. 
 

Skolebestyrelsens beretning godkendes og lægges 
på AULA.  
 
Skolebestyrelsens formand udarbejder en kort 
video med afsæt i årsberetningen. Videoen 
fremvises på forældremøderne. 
 

20.30 – 
20.45 

5.  
Orienteringspunkt 
Budget 2021 
 
VI afventer budgettet som vi skal 
forholde os til og give et 
høringssvar.  
Hvis der kommer materiale til 
punktet eftersendes det som bilag 
til mødet. 
 

Der er lagt op til et budgetforlig i kommunen, hvor 
man fortsætter udmøntning af besparelser som 
blev vedtaget ved budget 2020 
 
Bestyrelsens undrer sig over, hvordan er de 
øremærkede midler som blev vedtaget med 
finansloven 2020 til ansættelse af lærere i 
kommunen, er blevet anvendt.  
 
Niels laver i samarbejde med Signe et udkast til 
høringsvar som sendes til skolebestyrelsens 
medlemmer pr. mail. 

20.45 – 
20. 50 

6. 
Evt. 

Ugeplaner: der ønskes en guideline/minimumskrav 
omkring udgivelse af ugeplaner (se under pkt. 2 v. 
medarbejderne) 
Information omkring tilfælde af Covid-19 drøftet. 
(se under pkt. 2 v. skoleleder) 
 
Referatpraksis ønskes ændret til, at referatet ikke 
vedtages under mødet, men sendes på mail til 
medlemmerne til gennemsyn efter mødet til 
vedtagelse.  

20.50 – 
21.00 

7.  
Godkendelse af referatet 

 

 
  
 
Niels Warring 
Formand for skolebestyrelsen 

Signe Nabe-Nielsen 
Skoleleder 

 
 

 

 



 

 

 

 

 


